
 
 
Afgelopen week verscheen er in de kopersgroep van Parkrijk het bericht dat er een WOO-
verzoek is gedaan bij de onderwijsinspectie met betrekking tot onderzoek bij Montessori 
Parkrijk. Daarom hebben de fracties van Wij. Rijswijk en Rijswijks Belang de volgende 
vragen: 
 

1. Klopt het dat de onderwijsinspectie onderzoek gedaan heeft bij Parkrijk ivm klachten 
over onveilige situaties?  

2. Hoe ernstig zijn deze klachten en is de veiligheid van de leerlingen voldoende 
gewaarborgd? 

3. Waarom is de gemeenteraad niet op de hoogte gesteld (eventueel vertrouwelijk) over 
het onderzoek van de onderwijsinspectie?  

4. Kan de gemeenteraad alsnog worden geïnformeerd over de aard van het onderzoek, 
welke conclusies er zijn getrokken en eventueel ook welke acties zijn ondernomen? 

 
Irene Jansen namens Wij.Rijswijk 
Marc Weterings namens Rijswijks Belang 


